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 الاكلينيكيه الصيدله دبلوم 

 جامعه المنصوره-كليه الصيدله

 رؤية البرنامج :

 التميز محليا وإقليميا في مجال خدمات الصيدله الاكلينيكيه والرعايه الصحيه للمرضي ودعم الفريق الطبي.

Locally and regionally excellence in the field of clinical pharmacy services, 

patient health care and support for the medical team. 

 رسالة البرنامج :
في مجال الصيدلة الاكلينيكيه والممارسه  محلي واقليمي إعداد وتأهيل صيادلة على مستوى تنافسى 

  الصيدليه

Preparing and qualifying pharmacists at a competitive local and regional level 

in the field of clinical pharmacy and pharmaceutical practice 

 أهداف البرنامج :

  رفع مستوى الرعاية الصحيةل الفريق الطبي لدعم تهامهار رفع المستوى المهني للخريج وزيادة. 

 رصد ومراقبه التفاعلات الدوائيه لتقليل الاثار الجانبيهمخاطر العلاج و تجنب. 

 واثراء البحث العلمي الصيدله الاكلينيكيه والممارسه الصيدليهصيادله للعمل في مجال الهيل أت. 

 

 Raising the professional level of the graduate and increasing his skills to 

support the medical team to raise the level of health care.   

 Avoid the risks of treatment and monitor and control drug interactions to 

reduce side effects. 

 Qualifying pharmacists to work in the field of clinical pharmacy and 

pharmacy practice and to enrich scientific research. 


